

Title (en)

CATHETER WITH DISTALLY MOULDED-ON CATHETER POINT AND SECURING FIBRE.

Title (de)

KATHETER MIT DISTAL ANGEFORMTER KATHETERSPITZE UND SICHERUNGSFASER.

Title (fr)

CATHETER AVEC POINTE DE CATHETER AJOUTEE DISTALEMENT PAR MOULAGE ET FIBRE DE RETENUE.

Publication

**EP 0410994 A1 19910206 (DE)**

Application

**EP 89904554 A 19890410**

Priority

DE 3812188 A 19880413

Abstract (en)

[origin: DE3812188C1] Said catheter (1) has, in the wall of the catheter tube (2) or in a lumen (3, 6) of the catheter tube (2), a securing fibre or a securing fibre bundle (7), whose end, extending over the end of the catheter tube (2), is embedded in the catheter end (5) of polymer material moulded by injection moulding onto the catheter tube (2).

Abstract (fr)

Ledit cathéter (1) comprend, dans la paroi du tube du cathéter (2) ou dans un lumen (3, 6) du tube du cathéter (2), une fibre de retenue ou un faisceau de fibres de retenue (7) dont l'extrémité, qui dépasse l'extrémité du tube du cathéter (2), est incorporée dans l'extrémité du cathéter (5) en polymère fixée par moulage par injection au tube du cathéter (2).

IPC 1-7

**A61M 25/00**

IPC 8 full level

**A61M 25/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**A61M 25/005 (2013.01); A61M 25/0068 (2013.01); A61M 25/0069 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 8909634A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**DE 3812188 C1 19890503; EP 0410994 A1 19910206; JP H03504447 A 19911003; WO 8909634 A1 19891019**

DOCDB simple family (application)

**DE 3812188 A 19880413; EP 8900385 W 19890410; EP 89904554 A 19890410; JP 50410389 A 19890410**